
Zápis 

 z členské schůze Českého rybářského svazu, Místní organizace  

Krnov, konané dne 23. 3. 2025 v restauraci Silezia v Krnově  
 

 

 
Program: viz Program schůze 

Účast: viz připojená prezenční listina. 
 

1. Jednání členské schůze zatajil předseda MO ČRS  Judr. Ščerba 
Zdeněk.  

Začátek členské schůze byl odložen o 15 minut, poté byla schůze 
usnášena schopná. Byl přednesen program schůze, k němuž nebyly 

připomínky, a tak byl jednomyslně schválen. Řízení schůze se ujal p. 

Baránek Bohumil. 

2. Zvolena byla mandátová komise ve složení:  Bregin Jiří, 
                                                                              Pets Jiří ,Klečka Petr                                   
    Pro hlasovalo 37 členů, proti 0 

3. Zvolena byla návrhová komise ve složení:Rousová Jana                                      

                                                                                      Valentová Věra,Došlík M. 
         Pro hlasovalo 37 členů, proti 0 

4. Zapisovatel ze schůze: Škývara Jan ,ověřovatel : Sprosták 
Josef 

 

5.  Předseda MO ČRS Judr. Ščerba Zdeněk přednesl zprávu o činnosti MO za  
rok 2024. Zpráva je součásti tohoto zápisu. Plán práce na rok 2025. 

6. Zprávu o hospodaření MO ČRS, účetní uzávěrce za rok 2024 a návrh    
rozpočtu na rok 2025, zprávu o činnosti DK, přednesl předseda dozorčí 
komise Kaniak Miroslav. 

     7.  Zpráva o hospodaření na rybochovných rybnících a zarybnění revírů 

          Přednesl hospodář Huser Jaromír. 
8 Zprávu mandátové komise přednesl její předseda Bregin Jiří.  

Konstatoval, že na schůzi je přítomno 37 členů a je usnášeníschopná. 
  

  

 9.  V Diskuzi přednesli své připomínky a náměty tito členové:  
 

p. Ing. Otakar Válek – Přednesl návrh na usnesení, že výbor neplní usnesení 
z minulé členské schůze ohledně webových stránek, kde chce mít 
zarybňovací plán revírů, skutečné plnění ZP, výsledky hospodaření, rozpočet 
a další písemnosti.  Viz. Příloha: 
 



O tomto nechal předseda hlasovat o 1 a 2 odstavci návrhu p. Válka, kdy bylo 

36 členů proti. Body 3 a 4 zahrnuty do usnesení. 
 

Baránek Tomáš: Upozornil že p.Válek Otakar během hlasování opustil  
                            schůzi.  
Ostatní dotazy byly zodpovězeny na místě schůze. 
  

10. Na územní konferenci byl zvolen Judr. Ščerba Zdeněk, náhradník  
        Škývara Jan 

 

     11. Předseda návrhové komise: Rousová Jana přednesla návrh usnesení    
    Hlasováním bylo usnesení přijato.  
    Pro hlasovalo 36 členů, proti 0. 

 

Předseda MO ČRS Judr. Ščerba Zdeněk na závěr všem členům poděkoval 
a schůzi ukončil. 
 

 

V Krnově dne 22.3.20025 

 

                                                                     Jednatel:   Škývara Jan   

                                                          Ověřovatel zápis.Sprosták Josef 
  

 

 

  

 

 


